
Egyelõre alelnök(ök) nélkül Pozsony megye

Írta: Új Szó
2006. február 03. péntek - Módosítás: 2006. február 03. péntek

Vladimír Bajan a hatékonyabb munka érdekében harmincnyolc fõvel növelné a hivatal
állományát
  Pozsony.  

Vladimír Bajan a hatékonyabb munka érdekében harmincnyolc fõvel növelné a hivatal
állományát
  Pozsony. Egyetlen megyei alelnököt sem választottak meg Pozsony megye közgyûlésének
tegnapi, a választások utáni elsõ munkaülésén. 
  Az elõzetes politikai egyeztetések alapján három alelnökjelöltrõl kellett volna szavazni: az
SDKÚ-s Martin Kurucról (aki a Pozsonyi Kerületi Hivatal elöljáró-helyettese), az MKP-s Agárdy
Gáborról és Róbert Kalioákról (Smer). Vladimír Bajan megyei elnök azonban csak Agárdy
Gábort javasolta, ezért az 50 fõs testületben 27 mandátummal rendelkezõ SDKÚ–ANO–MKP
koalíció képviselõi nem vettek részt a titkos szavazáson – nem is született érvényes határozat.
Duray Rezsõ, az MKP frakcióvezetõje lapunkkal közölte: a magyar párt ragaszkodik a két
jobboldali jelölthöz, az érvénytelen szavazás alapján pedig Agárdy ismét javasolható. 
  Bajan 125-rõl 163-ra, vagyis 38 fõvel növelné a megyei hivatal állományát, mert úgy véli, az
önkormányzati kerületekre ruházott hatáskörök gyakorlásához és az élénkebb uniós pályázati
munkához erre feltétlenül szükség van. Indítványát a Smer-frakció részérõl Monika Beoová
támogatásáról biztosította, az SDKÚ-s Branislav Záhradník azonban – több más képviselõvel
együtt – hiányolta annak kimutatását, hogy a létszámnövelés mennyire terhelné a megye
költségvetését. A bõvítésre (és a vele járó átszervezésre) vonatkozó tervezet vitáját várhatóan
a következõ ülésen folytatják. „A javaslatról akkor akarunk dönteni, ha arról a megye alelnökei
és a közgyûlés bizottságai is véleményt nyilvánítanak” – hangsúlyozta Duray. 
  A megyei közgyûlésnek ebben a megbízatási idõszakban kilenc bizottsága lesz. Hat élére
tegnap a jobboldali koalícióból választottak elnököt (a környezetvédelemért, régiófejlesztésért
és idegenforgalomért felelõs testületet az MKP-s Flaskár Péter vezeti). A további háromból két
elnöki hely a Smeré, egy pedig a kereszténydemokratáké, de a jobboldal nem támogatta õket –
mintegy „feleletül” a sikertelen alelnökválasztásra. 
  Információink szerint az ülés elõtt a Smer felvetette a képviselõi díjak emelését is, ám ennek
napirendre tûzését a jobboldali koalíció nem támogatta. „Elõször kerüljenek képbe, lássák,
milyen feladat vár rájuk – mondta ezzel kapcsolatban Duray Rezsõ lapunk érdeklõdésére. –
Erre a kérdésre késõbb térnénk vissza.” (korp) 
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  Fejlesztési tervek megyei támogatással 
  Pozsony. Várhatóan megyei hozzájárulással készítheti el területfejlesztési tervét a Szenci
járás több magyarlakta települése is. Pozsony megye közgyûlése ugyanis tegnap jóváhagyta
azt a pályázati tervet, amely alapján az Európai Unió strukturális alapjaiból kér pénzt a
tervkészítési költségek öt százalékára. Szlovákiában minden olyan településnek kötelezõ
területfejlesztési tervet készítenie, amelynek kétezernél több lakosa van. Ugyanakkor ez az
ennél kisebb lélekszámú falvaknál is ajánlott, hiszen a dokumentum megléte gyakran a
beruházások egyik elõfeltétele, alapkövetelménye. Pozsony megye 15 ilyen kisközségnek
(köztük például Boldogfának, Újvilágnak, Nagyborsának, Szenckirályfának, Rétének és
Hegysúrnak) kér támogatást. (kor) 
  KORPÁS ÁRPÁD 
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